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مجموعه  از  سوم  فصل 
تلویزیونی »داستان یک شهر« 
به تهیه کنندگی فرشید محمودی 
و کارگردانی محمدرضا آهنج 
پنج  شبکه  آنتن  از  به زودی 
فرشید  می شود.  پخش  سیما 
محمودی گفت: تصویربرداری 
این مجموعه تلویزیونی با بیش 
نیمه  تصویربرداری،  ماه   ۶ از 
اما  پایان رسید،  به  خردادماه 
سکانس باقی مانده این سریال 
که مربوط به یک صحنه تصادف 
است، آخرین جمعه خردادماه در 
چیتگر تصویربرداری خواهد شد. 
محمودی اضافه کرد: همزمان 
تدوین،  کار  تصویربرداری،  با 
صداگذاری و ساخت موسیقی 
شهر«  یک  »داستان  سریال 
در حال انجام است، همچنین 
امیر  را  ابتدایی  تیتراژ  ترانه 
چهارم برای این سریال خوانده 
است و به زودی تیتراژ پایانی را 
با صدای هنرمند دیگری ضبط 
خواهیم کرد. تهیه کننده سریال 
»داستان یک شهر« با اشاره به 
پخش قسمت هایی از فصل اول 
این سریال تاکید کرد: شبکه پنج 
سیما در نظر دارد برای تداعی 

و یادآوری داستان این سریال 
برای مخاطبان، هفت قسمت از 
فصل اول آن را قبل از پخش سری 
جدید بازپخش نماید. وی ادامه 
داد: مجموعه تلویزیونی »داستان 
یک شهر« یکی از سریال های 
تلویزیون  پرمخاطب  و  جذاب 
در دهه ۸۰ بود که دو فصل ۲۶ 
تهیه کنندگی  به  آن  قسمتی 
فرهادی  اصغر  کارگردانی  و 
از سال ۱۳۷۸ تا ۱۳۸۰ از قاب 
شبکه پنج سیما تماشایی شد 
و اکنون بعداز ۲۰ سال، پیمان 
عباسی نگارش نسخه جدیدی 
از این مجموعه تلویزیونی را بر 

عهده گرفته است. »داستان یک 
شهر«، روایت تازه ای از تلاش 
۲۶ ساله تیم برنامه  ساز برنامه 
گزارشی »درشهر« شبکه پنج 
سیماست و قصه از اینجا شروع 
می شود که تیم جوان و جسور 
برنامه »درشهر« با تماس مردمی 
برای تهیه گزارشی از تخریب 
یک  غیراصولی  گودبرداری  و 
ساختمان راهی می شوند و ... این 
شروع قصه ای ۲۶ قسمتی از تلاش 
بخش کوچکی از رسانه ملی در 
رساندن مسائل و مشکلات مردم 
به گوش مسئولان است. محمودی 
با اشاره به تعامل با کارگردان دو 

فصل قبل بیان داشت: من متنی 
را نوشتم و به رسم ادب از آقای 
»فرهادی« اجازه گرفتم و گفتم 
اگر نقطه نظری دارید بفرمایید. 
دوستی که مدیر تولید کارهای 
آقای فرهادی هستند، متن را 
برای ایشان ارسال کردند و آقای 
فرهادی نیز برای فصل جدید این 
سریال آرزوی موفقیت کردند. 
به گفته این تهیه کننده دانیال 
عبادی، هلیا امامی و امین ایمانی 
در این سریال در نقش گزارشگران 
در شهر ظاهر می شوند و علی 
دهکردی جایگزین فرامرز صدیقی 
در فصل قبلی شده است. یوسف 
مرادیان، ایرج نوذری، سروش 
جمشیدی، عزت ا... رمضانی فر، 
بهزاد خداویسی، امیر دژاکام، 
کاظمی،  مریم  بابایی،  نسرین 
ایوب آقاخانی، رضا توکلی، فرشید 
زارعی فر، پورانداخت مهیمن، علی 
آهنج، فرزام ناظری، ریحانه رضی، 
علیرضا مهران، ساناز سماواتی، 
زمانی،  شقایق  عاطفه جلالی، 
رضا دودانگه، حسین عباسی، 
مهتاب شکریان، بهار نوحیان، 
علی عطایی، ایران مسعودی و... از 
دیگر بازیگران این سریال هستند.

بهای بلیت سینماها 
علیرضا جلالی تبار: کاهش یابد

همیشه قرار نیست نقش اول بازی کنم
بازیگر فیلم »بی صدا حلزون«بیان داشت: همیشه 
که نباید نقش اول یا دوم بازی کنم، مهم برای من 
رخ دادن امری فرهنگی است و در »بی صداحلزون« 
این اتفاق رخ داد. علیرضا جلالی تبار گفت: »بی صدا 
حلزون« نخستین بار در جشنواره فیلم فجر اکران شد 
و خوشبختانه توانست با اقبال مخاطبان روبه رو شود، 
امیدوارم همین اتفاق در اکران عمومی این فیلم نیز 
رخ دهد و اثر با فروش خوبی روبه رو شود. جلالی تبار 
افزود: خوشبختانه سینما بعداز دو سال از کما بیرون 
آمده و امیدوارم مسیر رونق دوباره سینماها ادامه پیدا 
کند، امید دارم که حال که مخاطبان به سالن های سینما 
بازگشته اند از فیلم سینمایی »بی صدا حلزون« که دغدغه 
بسیار مهمی را روایت می کند هم استقبال کنند، این 
فیلم حرف تازه ای برای گفتن دارد و اگر خوب اکران 
شود مخاطبان خوبی خواهد داشت. وی درباره نقش 
خود در فیلم »بی صدا حلزون« اضافه کرد: به شخصه از 
بازی در این فیلم راضی هستم، به اعتقاد من بازیگرانی 
همچون محسن کیایی و هانیه توسلی نقش های بسیار 
متفاوت و خوبی را ایفا کرده اند که جای تقدیر دارند. این 
بازیگر سینما و تلویزیون در همین رابطه ادامه داد: در 
قبال نقش خودم در »بی صدا حلزون« باید بگویم که تا 
همین حد اجازه بازی می داد و نمی خواستم با بازی بیشتر 
اضافه کاری کنم، به نظرم بازیگر باید به اندازه نقش و در 
جایگاهی بایستد که داستان و درام را پیش ببرد. بازیگر 
فیلم »بی صدا حلزون« درباره کوتاه بودن نقش خود در 
این فیلم افزود: جنس سینمای بهرنگ دزفولی زاده جنس 
خاص خودش است، نقش من در این اثر شاید کوتاه اما 
نیازمند دانش بازیگری و در پیشبرد قصه موثر بود، همین 
برایم کفایت می کرد تا این نقش را بپذیرم. جلالی تبار در 
همین راستا ادامه داد: همیشه که نباید نقش اول یا دوم 
بازی کنم، مهم برای من رخ دادن امری فرهنگی است و 
در »بی صدا حلزون« این اتفاق رخ داد. بازیگر فیلم »وقتی 
همه خوابیم« درباره شروع کار خود در سینما با این فیلم 
و ادامه راهش افزود: شاید زمان اکران فیلم »وقتی همه 
خوابیم« و با ورودم به سینما همه می گفتند که یک 
بازیگر به سینما اضافه شده اما من دنبال این حرف ها 
و چهره شدن در سینما نیستم، کار من بازیگری و کار 
فرهنگی انجام دادن است، حال اینکه چقدر در سینما 
موفق بوده ام دغدغه من نیست. جلالی تبار درباره روند 
حضورش در سینما خاطرنشان کرد: واقعیت امر از 
حضورم و روند این حضور در سینما راضی نیستم، من 
در سینما کار خودم را کرده ام اما آن سمت قضیه اتفاقاتی 
است که بهتر است در همان سمت بماند و در موردشان 

حرف نزنیم.

مستند »رویگری« 
آماده پخش شد

بیـــن المـــلل

دونالد ترامپ، رئیس جمهور سابق آمریکا گفت: اگر 
در انتخابات ریاست جمهوری پیروز می شدم عوامل 
حمله به کنگره را عفو می کردم. به گزارش فارس، 
دونالد ترامپ در یک سخنرانی، دموکرات های کنگره 
را به سوءاستفاده از قدرت متهم کرد. به نوشته وبگاه 
شبکه »فاکس نیوز«، ترامپ در اولین سخنرانی در جمع 
هوادارانش از زمان پخش تلویزیونی جلسات کمیته 

منتخب مجلس نمایندگان برای رسیدگی به حوادث 
حمله به کنگره افزود: جمهوری خواهان باید کنگره را 
پس بگیرند. روز ۶ ژانویه سال ۲۰۲۱ گروهی از هواداران 
ترامپ به ساختمان کنگره آمریکا حمله کردند. ترامپ 
قبل از حمله هودارانش در یک سخنرانی در بیرون 
کاخ سفید از طرفدارانش خواسته بود اعتراضشان را به 
جلسه تایید پیروزی انتخاباتی »جو بایدن« نشان دهند. 

ترامپ که بارها اعلام کرده بود در انتخابات به نفع بایدن 
تقلب گسترده انجام شده است، تصریح کرد که او پیروز 
انتخابات شده و روز ششم ژانویه از حامیانش خواست 
نگذارند »انتخابات را بدزدند. وی در جمع حامیان خود 
سخنرانی بسیار تندی ایراد کرد و بارها دموکرات ها را به 
تقلب بزرگ متهم کرد. ساعتی بعداز این سخنرانی تند، 
حامیان ترامپ به سمت کنگره آمریکا رفتند و به نهاد 
قانونگذار ایالات متحده حمله کردند. در نتیجه حمله به 
کنگره آمریکا که باعث تعطیلی چند ساعته جلسه تایید 
آرای انتخابات ریاست جمهوری این کشور شد، حداقل 5 

نفر کشته و ده ها نفر زخمی شدند.

ادامه حمایت »ترامپ« از عاملان حمله به کنگره: 

اگررئیسجمهوربودم،عفوشانمیکردم

گـــزارش
 کاهش میزان محبوبیت »بایدن«

 به ۳۹ درصد 
نتایج نظرسنجی یو.اس. ای.تودی نشان می دهد که 
میزان محبوبیت »جو.بایدن« رئیس جمهور آمریکا 
همچنان به روندی نزولی خود ادامه داده و به ۳۹ 
درصد کاهش یافته است. به گزارش ایرنا،  ۴۷درصد از 
شرکت کنندگان در این نظرسنجی کاملا عملکرد شغلی 
»بایدن« را به عنوان رئیس جمهور آمریکا تایید نمی کنند 
که در مقایسه با نظرسنجی ماه فوریه )بهمن(۳درصد 
افزایش نارضایتی از بایدن را نشان می دهد. در آخرین 
نظرسنجی که در ماه فوریه انجام شد، ۴۴ درصد از 
آمریکایی ها عملکرد بایدن را تایید نمی کردند. براساس 
نتایج نظرسنجی منتشر شده در روز جمعه، تنها ۱۶ درصد 
از شرکت کنندگان در این پژوهش کاملا عملکرد او را تایید 
می کنند. اما ۷۱ درصد نیز اعلام کردند که این کشور »در 
مسیر اشتباه« قرار دارد و ۱۶ درصد معتقد بودند که آمریکا 
در مسیر درستی حرکت می کند. چند نظرسنجی دیگر از 
جمله نظرسنجی رویترز-  ایپسوس که این هفته منتشر 
شد و نظرسنجی هفته گذشته مورنینگ کانسالت که 
انجام شد، نشان می دهند که محبوبیت بایدن در میان 
مردم آمریکا زیر ۴۰ درصد است. نتایج این نظرسنجی 
همچنین نشان داد که محبوبیت بایدن برای سومین 
هفته متوالی کاهش یافته که نشان دهنده یکماه دشوار 
برای رئیس جمهور آمریکا در میان چالش تورم فزآینده 
در این کشور است. »جو.بایدن«، رئیس جمهور آمریکا 
گفت که مردم آمریکا پس از دو سال پرتلاطم همه گیری 
کرونا، نوسانات اقتصادی و اکنون افزایش قیمت های 
بنزین که به بودجه خانواده ها ضربه می زند، واقعا افسرده 
شده اند. او افزود: رکود اقتصادی اجتناب ناپذیر نیست و با 
ادعاهای قانونگذاران جمهوری خواه مبنی بر اینکه طرح 
کمکی کرونای وی در سال گذشته دلیل اصلی افزایش 
تورم در آمریکا به بالاترین حد در ۴۰ سال گذشته بود 
مخالفت کرد و این استدلال را عجیب خواند. بایدن به 
هشدارهای اقتصاددانان مبنی بر اینکه آمریکا به سمت 
رکود پیش می رود، اشاره کرد و ادامه داد: اول از همه باید 
بگویم، این اجتناب ناپذیر نیست. ثانیا، ما در موقعیتی 
قوی تر از هر کشوری در جهان برای غلبه بر این تورم قرار 
داریم. رئیس جمهوری آمریکا خاطرنشان کرد که نرخ ۳.۶ 
درصدی بیکاری و قدرت نسبی آمریکا در جهان دلیلی 
برای خوشبینی در خصوص اقتصاد است. بانک مرکزی 
آمریکا ۲5 خردادماه نرخ بهره در این کشور را ۷5 واحد 
پایه ای )سه چهارم واحد درصد( افزایش داد که بالاترین 
افزایش بهره در این کشور از سال ۱۹۹۴ تاکنون است. 
کمیته بازار آزاد فدرال که هیاتی از مقامات بانک مرکزی 
با مسئولیت تعیین نرخ های بهره در آمریکا است اعلام 
کرد، محدوده نرخ بهره پایه بانکی را به ۱.5 تا ۱.۷5 درصد 
افزایش می دهد که این افزایش ۷5. درصدی نست به 

نرخ های گذشته است.

صدراعظم آلمان: 
 گفت وگوی مستقیم با »پوتین« ضروری است

صدراعظم آلمان گفت: ضرورت دارد که برخی سران 
کشورها با رئیس جمهور روسیه به طور مستقیم گفت وگو 
کنند. به گزارش فارس، »اولاف.شولتز« صدر اعظم آلمان 
اظهارکرد: اینکه برخی سران جهان وارد گفت وگوی 
مستقیم با »ولادیمیرپوتین« رئیس جمهور روسیه شوند، 
امری ضروری است. به نوشته وبگاه شبکه »تی آرتی«، 
شولتز در مصاحبه ای بیان داشت: »لازم است برخی 
کشورها، برخی سران، با »پوتین« صحبت کنند و لازم 
است که صریح باشند.« صدراعظم آلمان درباره صراحت 
در چنین گفت وگویی گفت: »هنگامی که با پوتین صحبت 
می کنم همان حرف هایی را می زنم که به شما می گویم.« 
شولتز ادامه داد: به پوتین این طور باید گفت که »لطفا 
این را درک کنید که صلح دیکته شده ای وجود نخواهد 
داشت و اگر واقعا باور دارید که مقداری از خاک اوکراین 
را ربوده و امید خواهید داشت که زمانه عوض و همه چیز 
دوباره عادی خواهد شد، در اشتباه هستید.« هفته گذشته 
شولتز به همراه سران فرانسه، ایتالیا و رومانی به اوکراین 
سفر کرده و در نشست خبری با »ولودیمیرزلنسکی« 
رئیس جمهور اوکراین گفت که تا زمانی که این کشور به 
تسلیحات نیاز داشته باشد، برلین به ارسال آن ها ادامه 
می دهد. این سران اروپایی همچنین در نشست خبری 
با زلنسکی گفتند از پذیرش »فوری« وضعیت نامزدی 
اوکراین برای عضویت در اتحادیه اروپا حمایت می کنند. 
پوتین ضمن سخنرانی در نشست جهانی اقتصاد در شهر 
سن  پترزبورگ گفت: »نخبگان غرب هنوز در توهم و در 
دوران گذشته به  سر می برند. دوران جهان تک قطبی 
با وجود تلاش ها برای حفظ آن، به پایان رسیده است. 
رویکردهایی که توسط یک قطب دیکته می شوند محکوم 
به شکست هستند.« او در ادامه این سخنرانی با اشاره 
به اینکه غربی ها هنگام تحریم روسیه قضاوت اشتباهی 
از حاکمیت این کشور داشته اند؛ افزود:  روسیه منزوی 
نخواهد شد و برای همکاری با همگان آمادگی دارد. 
پوتین توضیح داد: زیربنای تحریم های غرب علیه روسیه 
براساس این فرضیه غلط بود که اقتصاد روسیه دارای 
استقلال نیست. رئیس جمهور روسیه خاطرنشان کرد: 
روسیه مجبور بود تصمیم به انجام »عملیات نظامی ویژه« 
در اوکراین بگیرد و تمامی وظایف تعیین شده در عملیات 

نظامی ویژه و دفاع از مردم دونباس محقق خواهند شد.

سخنگوی وزارت خارجه روسیه: 

امکان بازگشت »اوکراین« به مرزهای سابق وجود ندارد
کوتــــاه

 سخنگوی وزارت خارجه روسیه گفت: مشهود است 
دیگر امکان بازگشت اوکراین به مرزهای سابق وجود 
ندارد. به گزارش فارس، »ماریازاخارووا« سخنگوی 
رسمی وزارت خارجه روسیه اظهارکرد که دیگر امکان 
بازگشت اوکراین به مرزهای سابق وجود ندارد. این 
دیپلمات در مصاحبه با »اسکای نیوز« عربی بیان داشت: 
اوکراینی که من و شما در مرزهایی سابق می شناختیم، 
دیگر وجود ندارد و دیگر وجود نخواهد داشت. این 
امر مشهود است. به گزارش خبرگزاری »تاس«، 
»لئونیدپاسچنیک« رئیس جمهوری خلق لوهانسک 
اخیرا گفت که این منطقه ممکن است برای الحاق به 
روسیه همه پرسی برگزار کند. رئیس جمهوری خلق 
دونتسک یکی دیگر از جمهوری های دونباس هم گفته 
که موضوع پیوستن به روسیه زمانی که این جمهوری 
مرزهای قانونی خود را بازگرداند، به موضوع شماره 
یک تبدیل خواهد شد. براساس این گزارش، علاوه بر 
این، مقامات منطقه »خرسون« که از اواسط ماه مارس 
تحت کنترل روسیه است، بارها تاکید کرده اند که این 

منطقه نیز به دنبال پیوستن به روسیه است. همچنین 
یک مقام ارشد در منطقه دیگری به نام »زاپوروژیه« 
اعلام کرد که این منطقه امیدوار است به روسیه بپیوندد 
و بخشی از ناحیه فدرال جنوبی آن شود. پیش تر، 
»ولودیمیرزلنسکی« رئیس جمهور اوکراین در گفت وگو 
با وب سایت »نیوزمکس« گفت که این کشور قصد 

واگذاری قلمروهای خود به روسیه را ندارد اما احتمالا 
در مذاکرات در خصوص مشکلات مربوطه مشارکت 
خواهد کرد. وی افزود: ما حاضر نیستیم هیچیک از 
سرزمین های خود را واگذار کنیم زیرا استقلال و حاکمیت 
ماست. مشکلات خاصی در مورد برخی از مناطق وجود 
دارد، برخی جزئیات وجود دارد که می توان در مورد آنها 
صحبت کرد. »ولادیمیرپوتین« رئیس جمهور روسیه در 
تاریخ ۲۴ فوریه )پنجم اسفندماه( به درخواست کمک 
جمهوری های دونباس لوهانسک و دونتسک برای دفاع 
در مقابل اوکراین، دستور آغاز عملیات نظامی در اوکراین 
را صادر کرد و از همان ابتدا تاکید کرد که مسکو به دنبال 
اشغال قلمروهای اوکراین نیست و هدف از عملیات 
نظامی را نازی زدایی و خلع سلاح اوکراین اعلام کرد. از 
ابتدای درگیری ها، کشورهای غربی از جمله ایالات متحده 
آمریکا با تشدید فشارهای تحریمی علیه روسیه و عرضه 
تسلیحات سبک و سنگین به اوکراین نه تنها کمکی به 
آرام شدن اوضاع نکرده اند بلکه بر آتش درگیری های این 

کشور اروپایی دامن زده اند.

تهیه کننده فصل سوم »داستان یک شهر«: 

از »اصغر فرهادی« اجازه گرفتیم

مستند »تماشاگربهار« پرتره ای از 
رضا رویگری، بازیگر خواننده و نقاش 
ایرانی است که در شبکه مستند تولید 
شد. توکلی درباره این مستند گفت: 
»تماشاگربهار« که تصویربرداری 
آن آذر ۱۴۰۰ کلید زده شد، در 
5۰ دقیقه به زندگی حرفه ای رضا 
رویگری هنرمند ایرانی پرداخته 
است. وی افزود: این کار آذر ۱۴۰۰ 
کلید زده شد و تولید تا اردیبهشت 
امسال ادامه داشت. مستند پرتره رضا 
رویگری به تهیه کنندگی: ابوالفضل 

محمدباقر و... آمده شده  است.

تهیه کننده سریال »جشن سربرون« با اعلام 
اینکه همچنان مشغول آماده سازی مراحل 
پس تولید این سریال تاریخی هستند، گفت: 
حجم کار خیلی بالاست؛ با این حال ان شاءا... 
تا شهریورماه امسال کار را به آنتن تلویزیون 
می رسانیم. حسن نجاریان درباره  جزئیات 
کارهای تولید »جشن سربرون« توضیح داد: 
این روزها همچنان مشغول انجام مراحل پس 
اینکه بخش  به دلیل  تولید سریال هستیم 
جلوه های ویژه و کامپیوتری این مجموعه خیلی 
زمان می برد و حجم کار بالاست؛ بنابراین تمام 

تلاشمان را می کنیم تا ان شاءا... هرچه زودتر 
سریال آماده شود که بتوانیم برای شهریور 
امسال کار را به پخش برسانیم. به احتمال قوی 
هم این سریال از شبکه یک سیما به روی آنتن 
برود. وی خاطرنشان کرد: امیدواریم با پخش 
سریال و استقبالی که مخاطبان از مجموعه 
می کنند خستگی مان بیرون بیاید؛ چون واقعا 
برای کار زحمت کشیده شده و چندین سال 
است درگیر تولیدش هستیم. این تهیه کننده 
سپس درباره جوانسازی سازمان صداوسیما 
و اینکه آیا پیشنهادی به مدیران تلویزیون 

جهت بهبود وضعیت فعلی تلویزیون دارد؟ 
اظهارکرد: پیشنهاد خاصی ندارم اما امیدوارم 
با ورود جوان ها به صداوسیما اتفاقات خوبی 
در راه باشد و تلویزیونی که از نظر مخاطبان 
مدت هاست دچار رکود شده، از این حالت 
در بیاید. نجاریان گفت: راستش من هنوز با 
دوستان جدید صداوسیمایی برخورد کاری 
و جلسه نداشتم و با معاون سیمای جدید هم 
هنوز جلسه نداشتم و نمی دانم سیاست هایشان 
به کدام سمت است. در هر صورت امیدوارم 
با برنامه ریزی های درست و به جا و همچنین 
کمک گرفتن از پیشکسوتان، به نتایج خوبی 
برسند و اتفاقات خوبی در راه تلویزیون باشد. 
فقط باید امیدوار باشیم تا ان شاءا... خبرهای 

خوش بشنویم.

حسن نجاریان:

»جشنسربرون«راتاشهریوربهآنتنمیرسانیم

 کدام سینماها 
درجه بندی می شوند؟

»درجه بندی  ضوابط  پیش نویس 
سالن های نمایش فیلم و سینماها« با تاکید 
بر اینکه سینماهای بازسازی شده با قدمت 
بیش از ۴۰ سال، درجه بندی نمی شوند؛ 
منتشر شد. به گزارش اداره کل روابط عمومی 
سازمان سینمایی، متن فراخوان مربوط به 
پیش نویس ضوابط »درجه بندی سالن های 
دفتر  توسط  سینماها«  و  فیلم  نمایش 
توسعه زیرساخت و فناوری سینمایی به 
شرح زیر منتشر شد: به استناد موادی از 
»آیین نامه ایجاد، ساماندهی و نظارت بر 
سالن های نمایش فیلم« موضوع تصویبه نامه 
شماره ۱5۳۷۲۰ / ت 5۶۱5۴ ه مورخ 
۲۴ اسفند ۱۳۹۹ هیات وزیران و پس از 
بررسی های کارشناسی و نظرخواهی از برخی 
متخصصان و فعالان حوزه ساخت و تجهیز 
سالن های نمایش فیلم و براساس تجارب 
سال های اخیر مخاطبان گرانقدر سینمای 
ایران، معاونت توسعه فناوری و مطالعات 
سینمایی پیش نویس ضوابط درجه بندی 
کیفی سالن های نمایش فیلم و سینماها 
را به منظور دریافت نظر نیروهای موثر در 
صنعت نمایش فیلم منتشر می کند. دفتر 
توسعه زیرساخت و فناوری سینمایی در 
نظر دارد از نظرات و مشورت کارشناسان 
و  تجهیز  و متخصصان سینما در حوزه 
راه اندازی سالن های نمایش استفاده کرده 
و این پیش نویس را جهت تصویب نهایی 
کند. افراد فعال و متخصصان در این حوزه 
می توانند نظرات و پیشنهادات خود را تا ۱5 
تیرماه سال ۱۴۰۱ از طریق آدرس پست 
 cinema@mail.ir الکترونیکی به نشانی
با مسئولان دفتر توسعه زیرساخت و فناوری 
سینمایی در میان بگذارند. متن نهایی این 
پیش نویس پس از تصویب رئیس سازمان 
امور سینمایی و سمعی  بصری و وزیر فرهنگ 
و ارشاد اسلامی به مرحله اجرا خواهد رسید. 
ضمنا، از بهترین نظرات که در نسخه نهایی 
درج و تصویب شود، تقدیر شایسته به عمل 
خواهد آمد. در بخشی از پیش نویس این 
آیین نامه آمده است: »سینماهای با قدمت 
بیش از ۴۰ سال به شرط بازسازی با هدف 
حفظ قدمت تاریخی و بازسازی فضای قدیمی 
سینما و دارابودن امکانات تجهیزات نمایش 
آثار جدید و قدیم سینما با هدف صیانت 
از تاریخ سینمای ایران به عنوان سینمای 
ماندگار شناخته شده و از شمول درجه بندی 
کیفی و درجه بندی سینما به تشخیص دفتر 

توسعه معاف خواهند بود.«

»بدون  اکران  نخستین  جمعه 
قرار قبلی« با حضور عوامل فیلم 
و هنرمندان در پردیس سینمایی 
لوتوس برگزار شد. بهروز شعیبی 
عنوان کرد: خیلی خوشحالم که 
»بدون قرارقبلی« را برای تماشا 
انتخاب کرده اید. وی گفت: از همه  
سینماداران تشکر و قدردانی می کنم 
نباشید  خسته  عزیزان  این  به  و 
می گویم. شعیبی افزود: من از طرف 
مردم از مسئولان تقاضا دارم که 
قیمت بلیت سینماها کاهش یابد تا 

مخاطبان بتوانند به سینما بیایند. 

 رئیس جمهور روسیه به همتای ارمنستانی خود گفت 
که ایروان متحد راهبردی مسکو است. به گزارش فارس، 
رئیس جمهور روسیه در دیدار با »وهاگن.خاچاتوریان« 
رئیس جمهور ارمنستان در حاشیه »اجلاس بین المللی 
رئیس جمهور  به  »سن پترزبورگ«  در  اقتصادی« 
ارمنستان اعلام کرد که ارمنستان نه تنها شریک روسیه 
بلکه متحد راهبردی مسکو است. به گزارش منابع خبری، 
»ولادیمیرپوتین« رئیس جمهور روسیه به خاچاتوریان 
بیان داشت: »ما علاقه مندیم که وضعیت در کشور باثبات 
شود و توسعه را تضمین کند. ما به همه چیزهایی که امروز 

در ارمنستان و اطراف آن اتفاق می افتد را اشراف داریم 
و مصمم هستیم که مشارکت خود را توسعه دهیم.« 
رئیس جمهور ارمنستان از دعوت پوتین به این مجمع 
تشکر کرد و خاطرنشان کرد که به عنوان یک اقتصاددان 
او این رویداد سالانه را در طول سال ها دنبال کرده است. 
وی خطاب به پوتین اظهارداشت: »مردم ارمنستان از 
تلاش های شما برای حل وفصل مناقشه قره باغ کوهستانی 
قدردانی می کنند. می توانم بگویم که تلاش شما برای 
پایان دادن به جنگ نه تنها مورد قدردانی من است، بلکه 
می دانم مردم ارمنستان نیز قدردان آن هستند. خیلی 

مهم بود که جنگ متوقف شد. برای ما بسیار مهم است 
که توافقات حاصل شده رعایت شود.« رئیس جمهور 
ارمنستان افزود که روابط دو کشور مبتنی بر »دوستی 
تاریخی« و»ماهیت برادرانه« است. خاچاتوریان به پوتین 
تصریح کرد: »این برنامه ها و اقدامات مشترک باید ادامه 
یابد.« یک دیپلمات وزارت خارجه روسیه نیز چندی قبل 
از تلاش برای عادی سازی روابط بین باکو و ایروان خبر داد. 
»آلکسی.زایتسف« از دیپلمات های وزارت امورخارجه 
روسیه گفت: »روسیه متعهد به عادی سازی روابط بین 
آذربایجان و ارمنستان است.« وی افزود: »ما متعهد 
به پیشبرد فعالانه عادی سازی روابط بین ارمنستان و 
آذربایجان، عمدتا از طریق اجرای بیانیه های سه جانبه 
۲۰۲۰ و ۲۰۲۱ و همچنین از طریق امضای توافقنامه صلح 

بین ایروان و باکو هستیم.«

ولادیمیر پوتین:

»ارمنستان« شریک و متحد راهبردی روسیه است


